
Referat af bestyrelsesmøde, 22. Juni 2017
 
Kloakprojektet ligger stille uge 25-26, men er nu anslået til 80% færdigt.
 
Energimærkning af vores ejendom skal fornyes, og bestyrelsen har den 28. Juni møde 
med en konsulent fra EnergiFocus ApS, som udarbejder en energirapport. Den seneste er 
fra 20.dec.13, og vi er forpligtet at at få udarbejdet en ny. Denne vil, sammen med vores 
nyligt modtagne tilstandsrapport være godt grundlag for prioritering af 5-års planen.
 
Ubudne gæster i gården er blevet et problem, så vi vil undersøge muligheden for at få 
aflåst området med “ualmindeligt affald” - altså dét område, hvor vores vicevært, Simon, 
for nyligt har mærket med fx elektronik, porcelæn etc.
 
Cykelskuret har længe trængt til en opgradering. Vi har modtaget flere tilbud på opgaven 
og vi vælger en leverandør, som dels præsenterede den bedste løsning og dels var 
konkurrencedygtig på prisen. Vi forventer arbejdet udført i løbet af sensommer/efterår.
 
Fibernet; bredbånd, tv, telefoni - markedet er i rivende udvikling, og bestyrelsen har fået 
mulighed for at tilbyde 300/300 Mbit forbindelse hos en ny leverandør. Har dette interesse, 
så skriv til bestyrelsen@duevej.dk, så går vi videre med undersøgelser. Se evt mere her:
http://novomatrix.dk/produkter (69,- pr.mnd)
http://novomatrix.dk/tv (20,- pr.mnd)
 
Næste bestyrelsesmøde torsdag 17.august
Rigtig god sommer, nyd haven og husk at rydde op efter brug derude.
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